



About IDnow

IDnow is a leading identity verification platform in Europe with a vision to make the connected world a safer place. The IDnow platform provides a broad portfolio of identity verification solutions, ranging from automated to human-assisted from purely online to point-of-sale, each of them optimized for user conversion rates and security. The company has offices in Germany, United Kingdom and France and is backed by renowned institutional investors, including Corsair Capital and Seventure Partners. Its portfolio of over 670 international clients, spans a wide range of industries, and includes leading international players such as, Western Union, UBS, Commerzbank, Sixt and Munich Re, as well as digital champions like N26, Solarisbank, wefox and Tier mobility.

Über IDnow

IDnow ist eine führende Identitätsverifizierungsplattform in Europa mit der Vision, die vernetzte Welt sicherer zu machen. Die IDnow-Plattform bietet ein breites Portfolio an Lösungen zur Identitätsverifizierung, die von automatisiert bis menschlich unterstützt, von rein online bis zum Point-of-Sale reichen und jeweils für die Konversionsrate und Sicherheit der Nutzer optimiert sind. Das Unternehmen hat Niederlassungen in Deutschland, Großbritannien und Frankreich und wird von namhaften institutionellen Investoren unterstützt, darunter Corsair Capital und Seventure Partners. Das Portfolio von mehr als 670 internationalen Kunden umfasst eine Vielzahl von Branchen, darunter führende internationale Unternehmen wie Western Union, UBS, Commerzbank, Sixt und Munich Re sowie digitale Champions wie N26, Solarisbank, wefox und Tier mobility.

IDnow GmbH

Auenstraße 100
80469 München
press@idnow.de
www.idnow.io